
Zápisnica 

zo zasadnutia Finančnej komisie Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 

 konaného v dňa 18.04.2024  

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení:  

  
Mgr. Ľubica Horváthová  

MUDr. Branislav Kramár  

Mgr. Peter Kozelka 

Boris Šipkovský  

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola úloh a uznesení. 

3. Záverečný účet mesta Trnava a hodnotiaca správa za rok 2023. 

4. Rozpočtové opatrenie MZ č. 3, upravujúce príjmy a výdavky rozpočtu mesta Trnava na rok 2024. 

5. Informatívna správa o štádiu vymáhania pohľadávok, odpísaných uznesením MZ 200/2007 a uznesením  

201/2007. 

6. Žiadosť – zníženie platieb nájomného, nebytových priestorov na ulici Hlavná 10 v Trnave. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

K bodu 1:  

Otvorenie  
Predseda komisie Mgr. Tibor Pekarčík privítal prítomných a otvoril rokovanie.  

 

K bodu 2:  

Kontrola uznesení  
Podpredseda komisie skonštatoval, že uznesenia sú splnené.  

 

K bodu 3:  

Záverečný účet mesta Trnava a hodnotiaca správa za rok 2023. 

Na prerokovanie bol predložený materiál „Záverečný účet mesta Trnava a hodnotiaca správa za rok 2023”, s 

ktorým oboznámila členov komisie Ing. Katarína Tibenská, vedúca odboru ekonomického. Prítomných 

informovala, že materiál je predkladaný na rokovanie mestského zastupiteľstva ako súhrnný dokument 

prezentujúci výsledky rozpočtového hospodárenia mesta Trnava, vrátane rozpočtových a príspevkových 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Ďalej informovala, že v predkladanej hodnotiacej správe, ktorá 

tvorí samostatnú prílohu č. 1, je spracované hodnotenie plnenia rozpočtu podľa programovej štruktúry 

schváleného rozpočtu mesta Trnava na rok 2023, plnenie merateľných ukazovateľov a napĺňanie zámerov a cieľov 

v jednotlivých programoch. Ďalej informovala o bilancii aktív a pasív o stave a vývoji dlhu mesta. 

Ing. Viera Dobišová informovala o novej forme predkladaného materiálu. V skratke oboznámila s materiálom 

Poukázala na kapitálové výdavky v tabuľke, informovala o použití rezervného fondu .... 

 
Členovia komisie súhlasili s predloženým materiálom a prijali nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie FK MZ č. 24 

 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva po prerokovaní predloženého materiálu "Záverečný účet 

mesta Trnava a hodnotiaca správa za rok 2023" odporúča Mestskému zastupiteľstvu materiál schváliť. 



Hlasovanie členov FK MZ:     5/za       0/proti     0/zdržal sa   

K bodu č. 4: 

Rozpočtové opatrenie MZ č. 3, upravujúce príjmy a výdavky rozpočtu mesta Trnava na rok 2024. 

 

Na prerokovanie bol predložený materiál “Rozpočtové opatrenie MZ č. 3, upravujúce príjmy a výdavky rozpočtu 

mesta Trnava na rok 2024.” V prvom rade Ing, Katarína Tibenská informovala o zmene názvu materiálu, ktorý 

sa každoročne predkladal pod názvom “Aktualizácia”, a to z dôvodu zosúladenia so zákonom. Ďalej uviedla, že 

pri schvaľovaní rozpočtu mesta na rok 2024 sme upozornili na nedostatočnú výšku odhadovaných bežných 

príjmov určených na úhradu bežných výdavkov, ktoré medziročne významne rástli z dôvodu valorizácie miezd a 

inflačného tlaku na rast cien tovarov a služieb. Z dôvodu dodržania legislatívnej podmienky zostavenia 

vyrovnaného bežného rozpočtu sme pri tvorbe návrhu rozpočtu pristúpili k zníženiu bežných výdavkov mesta o 

10% vrátane bežných výdavkov na mzdy a odvody do poisťovní. Vzniknutý deficit medzi rozpočtovanými 

výdavkami a skutočnou potrebou sme sa zaviazali postupne znižovať v priebehu roka 2024,a to v prípade vyššieho 

skutočného bežného príjmu v roku 2024 alebo získania nových kapitálových zdrojov až do úrovne skutočnej 

spotreby.  

Ing. Viera Dobišová informovala, že v súvislosti s vyššie uvedenými skutočnosťami navrhujeme zvýšiť bežné 

výdavky celkom o 1 994 175,- EUR, Oboznámila s jednotlivými výdavkami, s použitím rezervného fondu. 

 

Členovia komisie súhlasili s predloženým materiálom a prijali nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie FK MZ č. 25 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva po prerokovaní predloženého materiálu "Rozpočtové 

opatrenie MZ č. 3, upravujúce príjmy a výdavky rozpočtu mesta Trnava na rok 2024" odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu materiál schváliť. 

Hlasovanie:    5 /za       0/proti     0/zdržal sa   

 

 

K bodu č. 5 

Informatívna správa o štádiu vymáhania pohľadávok, odpísaných uznesením MZ 200/2007 a uznesením  

201/2007. 

 

Ing. Katarína Tibenská k predloženému materiálu uviedla: Správa je predkladaná za odpísané pohľadávky 

vedené v podsúvahovej evidencii:  

1. Mesta Trnava 

2. Spoločnosti STEFE Trnava, s. r. o. 

3. Strediska sociálnej starostlivosti v Trnave 

Finančná komisia zobrala na vedomie predložený materiál “Informatívna správa o štádiu vymáhania pohľadávok, 

odpísaných uznesením MZ 200/2007 a uznesením  201/2007”a prijala nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie FK MZ č. 26 
Finančná komisia mestského zastupiteľstva predložený materiál "Informatívna správa o štádiu 

vymáhania pohľadávok, odpísaných uznesením MZ 200/2007 a uznesením 201/2007" odporúča 

Mestskej rade zobrať na vedomie. 

Hlasovanie:    5/za       0/proti     0/zdržal sa   

 

K bodu č. 6 

Žiadosť – zníženie platieb nájomného, nebytových priestorov na ulici Hlavná 10 v Trnave. 

 

Mgr. Želmíra Lackovičová oboznámila s predloženou žiadosťou o zníženie platieb nájomného nebytových 

priestorov Ing. Moniky Gajdošíkovej - konateľky CENTRUM – Textil, s.  r. o. so sídlom na ulici Hlavná č. 10 



v Trnave. Dôvodom žiadosti je dlhodobý pokles tržieb, ktorý sa výrazne prejavil najmä v roku 2023. Nájomné 

vyplývajúce zo Zmluvy o nájme si nájomca riadne plní a ku dňu zasadnutia komisie má uhradené všetky 

preddavky za spotrebu energií a služieb s užívaním nebytových priestorov ako i nájomné za prenájom 

predmetných priestorov. 

 

Členovia komisie po oboznámení so žiadosťou o zníženie nájomného prijali nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie FK MZ č. 27 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva po prerokovaní materiálu "Žiadosť - zníženie platieb 

nájomného, nebytových priestorov  Ing. Moniky Gajdošíkovej - konateľky CENTRUM - Textil, s. r. o. 

so sídlom na ulici Hlavná č. 10 v Trnave odporúča nájomné znížiť o 50 % v období od 01.05.2024 do 

31.12.2024. 

Hlasovanie:    5/za       0/proti     0/zdržal sa   

 

K bodu č. 6 

Rôzne  
 

Na záver rokovania predseda komisie Mgr. Tibor Pekarčík poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a 

predkladateľom materiálov poďakoval za spracovanie predložených materiálov. Termín ďalšieho rokovania 

komisie bude dohodnutý operatívne.  
 

 

    

 

Mgr. Tibor Pekarčík, v. r.  

    predseda FK MZ 

 

 

Zapísala: Mgr. Želmíra Lackovičová, 

sekretár FK MZ 

V Trnave 19.04.2024 
 


